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Aquest mes hem proposat l’adhesió de l’Ajuntament de 
Cornellà al projecte “No puc esperar!”. Un projecte pensat 
per a facilitar el dia a dia de les persones amb malalties 
inflamatòries intestinals, pacients ostomitzats o colectomitzats, 
pacients sotmesos a cirurgia per un càncer de recte, i totes 
aquelles persones que els metges col·laboradors amb el 
projecte considerin que cal incloure, i que necessiten utilitzar 
urgentment un lavabo. Si una institució participa en el projecte 
i autoritza l’ús dels seus lavabos de manera ràpida i gratuïta, 
ajudarà a millorar la qualitat de vida dels pacients amb targeta 
“NO PUC ESPERAR!”. Encara que els lavabos dels equipaments 
són de lliure accés, és necessària també l’adhesió al projecte 
de les associacions o gremis de comerciants i hostaleria 
per solidaritat, ajuda a la difusió del projecte i conscienciar 
la societat sobre les malalties inflamatòries intestinals i les 
necessitats que tenen qui les pateixen.

Va ser rebutjada.
També hem proposat implementar la iniciativa 

participativa de cuidar escocells per part de la ciutadania 
com s’està fent a alguns Ajuntaments com Barcelona, 
Badalona, etc. Amb aquesta proposta, els veïns i veïnes de 
Cornellà podrien plantar i cuidar-los amb la col·laboració de 
l’Ajuntament, que identificaria certs escocells, els repartiria 
entre els voluntaris i voluntàries que s’oferissin a cuidar-los 
i donaria el material i assessorament necessari per a poder 
plantar-hi plantes i flors. 

Aquesta iniciativa promouria la millora de l’entorn i fomentaria 
la biodiversitat de l’espai urbà naturalitzant els espais públics no 
enjardinats amb tots els beneficis que això comporta per a la 
salut, amb la participació ciutadana en la cura, plantació de flors i 
embelliment de l’entorn urbà, reforç del sentiment de pertinença 
i manteniment de l’espai públic com a bé i patrimoni de tothom, 
creació de vincles socials i intercanvis entre les veïnes i veïns 
aprofitant el Cornellà Natura per poder fer un seguiment de 
l’activitat i del bon ús dels espais seleccionats per aquesta activitat.

També va ser rebutjada.
D’altra banda, el 14 de maig de 2022 vam participar 

en la Consulta Popular Estatal Monarquia o República, 
iniciativa democràtica no vinculant que es va poder realitzar 
gràcies al treball i il·lusió de milers de persones voluntàries i 
organitzades, que de manera unitària van muntar taules de 
votació en el conjunt de l’Estat. Nombroses organitzacions, 
col·lectius i persones particulars ens vam organitzar en una 
Plataforma unitària, àmplia i plural, amb l’objectiu d’impulsar la 
Consulta Popular perquè la ciutadania pogués pronunciar-se 
sobre una d’aquestes dues opcions. A Cornellà es van 
preparar tres taules, el resultat de les quals va ser en favor  
de la República per una aclaparadora majoria.

Salut i República!
Contacte: cornelladellobregat@circulospodemos.info

En el pleno ordinario de mayo, el Grupo Municipal de Ciutadans 
presentó dos propuestas. La primera, fue moción conjunta 
con ERC y la concejal no adscrita para realizar un proceso de 
información ciudadana sobre el Área Residencial Estratégica 
(ARE) Ribera Salines. El PSC, votó en contra de esta iniciativa 
de transparencia y gobierno abierto. Desde Ciutadans no 
entendemos como el equipo de gobierno, no informa a los 
cornellanenses de la situación actual de este proyecto residencial.

También, Cs presentamos otra iniciativa para la mejora y  
el impulso de la movilidad sostenible. La propuesta solicitaba el 
estudio de ADIF para instalar una ferrolinera en las 
inmediaciones de la estación de RENFE, ya que ADIF, tiene una 
patente para la instalación de puntos de carga de vehículos 
eléctricos que aprovechan la energía que se genera en la 
frenada de los trenes. A diferencia de otros municipios, en los 
cuales el PSC ha votado a favor, dando apoyo a esta apuesta 
por la movilidad sostenible, el PSC de Cornellà votó también  
en contra de la medida. 

En el resto de mociones presentadas, Cs Cornellá siguió con 
su objetivo de realizar una política útil que tenga como centro 
a los cornellanenses y la mejora de su calidad de vida. Siempre 
daremos apoyo a propuestas encaminadas a ello, procedan del 
grupo político que procedan. En este sentido, votamos a favor de 
la iniciativa de ERC para fomentar el uso del servicio “Re-Utlitza”, 
un servicio municipal para dar una segunda vida a objetos como 
muebles, electrodomésticos, artículos electrónicos, bicicletas y 
juguetes, que tiene un conocimiento casi nulo en la población. 
También, dimos apoyo a la iniciativa de Podemos de impulsar 
en nuestra ciudad el proyecto “No puc esperar!” para permitir la 
entrada en baños públicos a personas con necesidades urgentes. 
Para finalizar, también votamos a favor de la otra moción de 
Podemos para que la ciudadanía participe como voluntaria  
en el cuidado de los alcorques. 

A todas las mociones presentadas por la oposición, el 
PSC votó en contra, argumentando que la legislatura está 
finalizando. Es decir, el PSC ha decidido dar la espalda de aquí 
a mediados de 2023 a todas aquellas medidas que procedan 
de la oposición, y, por lo tanto, que no estén en dentro de  
su programa político, gobernando tan solo para una parte  
de los cornellanenses.

Ante esta situación de bloqueo político ante propuestas de 
aquellos que piensan diferente, Ciutadans seguiremos defiendo 
nuestro ideario liberal, en el cual las personas somos libres para vivir 
nuestras vidas como decidamos, siempre y cuando respetemos 
esa misma libertad del resto de personas, sus opiniones y sus 
propuestas políticas dentro del Estado de Derecho. 

Recordad que podéis contactar con el Grupo Municipal de 
Ciutadans mediante cita previa en el despacho de Can Vallhonrat, 
a través del correo electrónico ciutadans@aj-cornella.cat 
y en las redes sociales. 
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